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Referat 
Bestyrelsesmøde fredag den 14. marts 2014  

 
Til: Flemming Olsson, Ina Nielsen, Katrine Eriksen, Peter Krogh, Jacques Jonsman og Peter Stræde 
Administrationen: Helle Eriksen og Nikolaj Larsen 
 
1. Godkendelse af sidste møde referater 
Sidste referat blev godkendt og underskrevet. 
 
2. Gennemgang af status på aftalte aktioner 
a) - Nyt DFU.DK – Ansv. Peter S. 
Peter S. fortalte, at Nikolaj har opsagt sitecoreaftalen for platformen for den nuværende hjemmeside 
pr. 15. maj 2014, hvilket hermed så også bliver deadline for start på den nye hjemmeside.  
 
b) - Forsikring – Ansv. Nikolaj/Peter K. 
Peter K. har modtaget et tilbud fra Gerling på, at udenlandske springere kan foretage 25 spring 
under DFU med dækning af BL 9-1 ansvarsforsikringen mod en præmieforhøjelse på 7.500 kr. årligt. 
Der var enighed i bestyrelsen om, at det med de 25 spring ikke er tilfredsstillende, men at en 
præmieforøgelse på 7.500 kr. årligt er i orden, hvis det med de højst 25 spring udgår.  
Peter K. tager kontakt til Gerling om at få fjernet begrænsningen på de 25 spring. 
Peter K. arbejder desuden videre med at undersøge markedet for forsikringer, der kan tilbydes 
danske springere i forhold til ansvarsforsikring i udlandet og privat ulykkesforsikring. 
 
c) - DFU skal igen tilbyde 1. hjælpskursus – Ansv. Nikolaj 
DFU’s egen medlemmer bør stå for undervisningen, så kurset i højere grad kan målrettes til 
faldskærmsspringere. Nikolaj vil reklamere for dette ved repræsentantskabsmødet d. 15. marts 2014 
 
d) - Møde med DFU’s kontaktperson i DIF’s bestyrelse – Ansv. Nikolaj 
Indkalde DFU’s kontaktperson i DIF’s bestyrelse til et kommende DFU bestyrelsesmøde 
 
3. E-mail beslutninger til referat 
- Ny lokalunionsansøgning vedr. 4-way FS-hold – AirRush,  
DFU’s administration havde inden mødet videresendt en støtteansøgning til Lokalunionsfonden fra Per 
Frydkjær på vegne FS-holdet AirRush. 
Bestyrelsen bevilgede AirRush 10.000 kr. fra Lokalunionsfonden på betingelse af, at AirRush-holdet 
stiller op i UM tunnel, DM og DFU open og at der jf. de almindelige regnskabsregler aflægges 
regnskab for udgifterne. 
- 8-Way konkurrence i forbindelse med DFU Open 
FDK har rettet henvendelse om, at man gerne vil afholde 8-way konkurrence i forbindelse med DFU 
Open. 
Bestyrelsen havde ingen indvendinger mod, at der også holdes 8-way konkurrence ved DFU Open.  
- Indkøb af VM tøjpakker og samarbejde med Newline 
Bestyrelsen godkendte indkøb af tøjpakker og fremtidigt samarbejde med Newline. Tøjpakken består 
af en jakke, to t-shirts og et par bukser til de priser, der fremgik af oplægget. 
Nikolaj er i dialog med Newline om et fremtidigt samarbejde og eventuelt sponsorat. 
 
4. Information fra administrationen 
Nikolaj: Gav en kort information fra sin deltagelse i det fælles DIF/DGI visionsmøde ”25-50-75”, som 
foregik i DGI byen fredag d. 7. marts 2014. Der er opsat en målsætning, at inden 2025 skal mindst 
50% af danskerne dyrke idræt i en idrætsforening og mindst 75% dyrke idræt i almindelighed.  
Dette betyder, at ca. 450.000 danskere mere skal dyrke i 2015, samt at 200.000 danskere mere skal 
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organiseres i en forening. I forhold til udredningsarbejdet, der foregår netop nu, skal DGI og DIF 
samarbejde i vid udstrækning for at opnå denne målsætning. 
 
Nikolaj: Der pågår netop nu udvidelsesplaner for Kontor for Udvikling og Fællesskabet (KUF), hvor 
DFU’s administration er placeret. Flere forbund og unioner er på vej ind i KUF, og den øgede aktivitet 
i KUF gør, at der har vist sig behov for at lave aftaler om, hvad det vil sige at være en del af KUF og 
have ansattes arbejdspladser dér. Der er afsat en personaledag i KUF i juni, hvor arbejdsklimaet vil 
være et tema. 
Flemming og Ina regner med at deltage i KUF’s generalforsamling.  
 
5. Informationsdeling fra bestyrelsesmedlemmers faste deltagelse i udvalg med mere. 
Jacques: Flemming og Jacques deltog i KDA bestyrelses- og formandsmøde torsdag d. 13. marts 
2014. Der ses desværre en større nedgang i medlemstallet hos Dansk UL-Flyver Union (DULFO), 
hvilket har indflydelse på KDA økonomi. Derfor er KDA’s økonomi fortsat stadig presset, og der er 
fokus på udgifterne i KDA.  
Bestyrelsen tilkendegav sin værdsættelse og opbakning til Jacques’ arbejde i KDA. 
 
Katrine : DFU er indbudt til unionsmøde i Trafikstyrelsen torsdag d. 10. april 2014. Katrine deltager 
på dette møde og ser blandt andet frem til at høre nærmere om ny sagsbehandler/kontaktperson for 
DFU efter Henrik Michelsens overgang til andet arbejde i Trafikstyrelsen. 
Katrine: Havde møde med IU i forbindelse med instruktørelevkurset i Ballerup. IU har fastlagt nye 
arbejdsgange, og alt tyder på, at der er styr på udvalgets arbejde. 
Helle bemærkede, at hun gerne tilbyder IU råd og vejledning i forhold til planlægning, indkaldelse 
med mere for IU’s aktiviteter.  
  
Helle: Har haft et rigtigt godt møde med det svenske faldskærmsforbunds miljøansvarlige. 
 
6. Godkendelse af forslag til FB-ændringer 2014 
Katrine havde inden mødet fremsendt forslag til yderligere FB-ændringer i 2014. 
Forslagene blev godkendt. 
FB-revisionen for 2014 er herefter på plads, og Katrine sørger for færdiggørelse med henblik på 
udsendelse inden 1. april 
 
7. DFU repræsentantskabsmøde 2014 
Processen for repræsentantskabsmødet 2014 blev gennemgået.  
Flemming præsenterede som aftalt et oplæg til dialog med repræsentantskabet, hvis selve 
repræsentantskabsmødet er hurtigt gennemført.  
 
8. Ekstra punkt: støtte til DFC til caravanstævne? 
Helle oplyste, at der var modtaget en henvendelse fra DFC om støtte til afvikling af et caravanstævne 
på Turebyholm i 2014 ( idrætslejr).  
Der var enighed om at se velvilligt på ansøgningen; men at støtte alene kan ydes som 
underskudsgaranti. 


